
RADA UNIWERSYTETU 

MIKOŁAJA KOPERNIKA 

W TORUNIU 

 

 

 

Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

w dniu 28 stycznia 2021 r. (godz. 10:00) 
 

 

Zebranie w dniu 28 stycznia 2021 r. odbyło się w formie online za pośrednictwem 

systemu wideokonferencji. 

 

Przewodnicząca Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu Justyna Morzy 

otworzyła wideokonferencję i powitała zebranych członków Rady w składzie: 

 

- mgr Henryk Dulanowski, 

- prof. dr hab. Bartłomiej Kałużny, 

- dr Agata Karska, 

- mgr inż. Janusz Niedźwiecki, 

- dr hab. Andrzej Rozkosz, prof. UMK, 

- mgr Robert Włosiński, 

- prof. dr hab. Maciej Zastempowski 

- Hubert Długołęcki – przewodniczący Samorządu Studenckiego UMK 

 

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad  

o następującej treści:  

 

   „1. Zatwierdzenie porządku obrad posiedzenia Rady. 

2. Uchwała Rady Uniwersytetu w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

przez Uniwersytet Mikołaja Kopernika w Toruniu Szpitalowi Uniwersyteckiemu Nr 2 im. 

dra Jana Biziela w Bydgoszczy wyposażenia, urządzeń i aparatury zakupionych w ramach 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wieloletni program medyczny – rozbudowa i 

modernizacja Szpitala Uniwersyteckiego Nr 2 im. dra Jana Biziela w Bydgoszczy”. 

3. Zaopiniowanie wniosków o utworzenie studiów na kierunkach: 

- analiza danych - na Wydziale Matematyki i Informatyki, 

- modern materials for chemistry and medicinal applications - na Wydziale Chemii, 

- international politics and diplomacy - na Wydziale Nauk o Polityce i Bezpieczeństwie, 

- analityka i infobrokering polityczny - na Wydziale Nauk o Polityce i Bezpieczeństwie, 

- amerykanistyka - na Wydziale Nauk o Polityce i Bezpieczeństwie. 

4. Uchwała Rady Uniwersytetu w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego tryb pracy 

Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu. 

5. Informacje bieżące i wolne wnioski”. 

 

Ad. 1.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad w dniu 28 stycznia 

2021 roku. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 
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  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 2.  

 

Przewodnicząca powitała Zastępcę Kanclerza ds. Collegium Medicum - dr Marzenę 

Ruczyńską, która została zaproszona na posiedzenie w celu przedstawienia punktu dot. 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez Uniwersytet Mikołaja Kopernika w Toruniu 

Szpitalowi Uniwersyteckiemu Nr 2 im. dra Jana Biziela w Bydgoszczy wyposażenia, urządzeń 

i aparatury zakupionych w ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wieloletni program 

medyczny – rozbudowa i modernizacja Szpitala Uniwersyteckiego Nr 2 im. dra Jana Biziela w 

Bydgoszczy i po krótkim wprowadzeniu oddała jej głos.  

M. Ruczyńska przedstawiła wniosek, odpowiedziała na pytania członków Rady i 

podziękowała za spotkanie.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie uchwały wyrażającej zgodę w tej 

sprawie. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 3.  

 

W celu przedstawienia swoich wniosków o utworzenie nowych kierunków studiów, na 

posiedzenie zostali zaproszeni:  

 prof. dr hab. Stanisław Kasjan, dziekan Wydziału Matematyki i Informatyki, 

 prof. dr hab. Iwona Łakomska, dziekan Wydziału Chemii, 

 dr hab. Zbigniew Karpus, prof. UMK, dziekan Wydziału Nauk o Polityce i 

Bezpieczeństwie. 

 

Przewodnicząca poprosiła, aby zaproszone osoby przedstawiły główne powody, dla 

których dany kierunek ma być utworzony, ze szczególnym naciskiem na to czy oraz jak wpisują 

się one w strategię badawczą wydziału i uniwersytetu, a także realizację interdyscyplinarności 

w badaniach i kształceniu. 

 

Jako pierwszy zabrał prof. S. Kasjan, referując wniosek  o  utworzenie kierunku analiza 

danych. Zaznaczył na wstępie, że Rada Uniwersytetu podjęła już wcześniej taką uchwałę, ale 

dotyczącą studiów 3-semestralnych, natomiast w tym przypadku chodzi o studia 4-semestralne. 

Wyjaśnił, że dodatkowy semestr „zerowy” ma uzupełniać wiedzę kandydatów po ukończonej 

matematyce na naszej lub innej uczelni.  

 

Prof. I. Łakomska zreferowała wniosek o utworzenie anglojęzycznego kierunku modern 

materials for chemistry and medicinal applications, jako argument wskazując rosnące 

zapotrzebowanie na specjalistów w tej dziedzinie. Zaznaczyła, ze kształcenie ma być  
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realizowane w dwóch uczelniach: pierwszy semestr na Wydziale Chemii na UMK w Toruniu, 

drugi na Uniwersytecie w Kijowie, trzeci w Toruniu i w Kijowie, a czwarty w jednym z tych 

miast, w zależności od tego, gdzie studenci będą realizować swoje prace dyplomowe.  

 

Prof. Z. Karpus wraz z dr R. Willą – zastępcą Dyrektora Instytutu Nauk o Polityce za- 

reprezentowali wnioski, w sprawie utworzenia trzech kierunków. 

Z. Karpus wyliczył obecnie prowadzone kierunki studiów na Wydziale i utworzenie nowych 

uargumentował chęcią uatrakcyjnienia tej oferty. Zapewnił, że każdy z nich wpisuje się w 

strategię Wydziału i Uniwersytetu. Pierwszy z proponowanych kierunków: international 

politics and diplomacy powinien zainteresować studentów z wymiany międzynarodowej, a w 

przypadku kierunków analityka i infobrokering polityczny oraz amerykanistyka mocnym 

punktem jest to, że najbliższe podobne studia uniwersyteckie prowadzone są  w Warszawie oraz 

w Gdańsku i Krakowie.  

 

Dziekani po zreferowaniu swoich wniosków odpowiadali na pytania zadawane przez 

członków Rady, po czym opuścili spotkanie.  

 

 

Po krótkiej przerwie członkowie Rady przeprowadzili długą dyskusję dot. 

przedstawionych przez dziekanów wniosków, a następnie Przewodnicząca  przystąpiła  do  

głosowania  nad  zaopiniowaniem  uchwał dotyczących nowych kierunków studiów. 

 

Odbyły się następujące jawne głosowania:  

 

1) nad wyrażeniem pozytywnej opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku analiza 

danych na Wydziale Matematyki i Informatyki. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

2) nad wyrażeniem pozytywnej opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku modern 

materials for chemistry and medicinal applications na Wydziale Chemii. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

3) nad wyrażeniem pozytywnej opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku 

international politics and diplomacy na Wydziale Nauk o Polityce i Bezpieczeństwie. 

Wniosek przeszedł. Wynik jawnego głosowania: 

 

                        liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 8 
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  liczba głosów nie – 1 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

 

  W przypadku dwóch kierunków Rada zdecydowała się nie udzielać pozytywnej opinii, a 

zamiast tego podjąć uchwały, wyrażające opinie Rady w tych sprawach.  

         

        Odbyły się następujące głosowania: 

 

4) nad wyrażeniem opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku analityka i 

infobrokering polityczny na Wydziale Nauk o Polityce i Bezpieczeństwie 

Wniosek przeszedł. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 1 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

 

5) nad wyrażeniem opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku amerykanistyka na 

Wydziale Nauk o Polityce i Bezpieczeństwie 

Wniosek przeszedł. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 1 

 

 

 

Ad. 4. 

 

Przewodnicząca omówiła wszystkie proponowane zmiany do obecnie obowiązującego 

Regulaminu określającego tryb pracy Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu, 

wyjaśniając, że zmiany wynikają  jedynie z faktu pojawienia się w tej kadencji stanowiska 

zastępcy przewodniczącego Rady oraz  doświadczeń Rady poprzedniej kadencji.  

 

Uwag nie było. W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu 

zapadła jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 
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Ad. 5. 

 

Posiedzenie Rady Uniwersytetu w dniu 21 stycznia 2021 r. rozpoczęło się  

o godzinie 10:00, a zakończyło o 14:30.  

 

 

 

Protokół sporządziła Karolina Bratkowska. 

 

 

 

                                                                                                         Przewodnicząca 

                                                                          Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

 

 

            Justyna Morzy 


